

សុខភាព និងសុវត្ថិភាពនៅកន្លែងធ្វើការ - ការសម្អាត

ការឆ្លងរាលដាលនៃ COVID-19 តាមរយៈដំណាក់ក្នុងតាមផ្លូវដង្ហើមបាន បង្កើតឡើងនៅពេលមនុស្សដែលបានឆ្លង ក្អក ឬកណ្តាស់។ មនុស្សម្នាក់អាចចាប់យកវីរុសដោយការប៉ះនិងផ្ទៃ ឬវត្ថុដែលមានវីរុសនៅលើវា ហើយបន្ទាប់មកប៉ះមាត់ ច្រមុះ ឬភ្នែកផ្ទាល់របស់ពួកគេ។

កន្លែងធ្វើការត្រូវតែបានសម្អាតយ៉ាងហោចណាស់ជារៀងរាល់ថ្ងៃ។ ការសម្អាតដោយប្រើសារធាតុលាងសម្អាតក្តែល នឹងទឹកគឺគ្រប់គ្រាន់ហើយ។

អ្នកគួរតែ៖

- កាត់បន្ថយជាអប្បបរមានក្នុងការប៉ះផ្ទៃនានា ដាក់សញ្ញា និងជួយគាំទ្រដល់បុគ្គលិករបស់អ្នកនៅក្នុងការរដ្ឋីកអតិថិជន
- កាត់បន្ថយចំនួននៃចំណុចប៉ះពាល់នានាសម្រាប់បុគ្គលិក
- ផ្តល់សម្ភារបរិក្ខារលាងដៃ ឬវត្ថុលាងដៃអនាម័យនៅត្រង់ចំណុចច្រកចូល និងច្រកចេញប្រសិនបើអាចធ្វើបាន

របៀបសម្អាត និងសម្លាប់មេរោគ

នៅមុនពេលផ្ទៃត្រូវបានសម្លាប់មេរោគ ជាការសំខាន់ត្រូវសម្អាតវាជាមុនសិន។ ភាពកខ្វក់និងក្តែលអាចកាត់បន្ថយលទ្ធភាពរបស់សារធាតុសម្លាប់មេរោគក្នុងការសម្លាប់មេរោគ

អ្នកគួរតែផ្តល់ឱ្យបុគ្គលិករបស់អ្នកនូវការសម្អាត និងផលិតផលសម្លាប់មេរោគ និងឧបករណ៍ការពារផ្ទាល់ខ្លួនសមស្រប ហើយធានាថាពួកគេទទួលបានការបណ្តុះបណ្តាលស្តីអំពីរបៀបប្រើប្រាស់ផលិតផល និងឧបករណ៍ទាំងនោះ។

តើការសម្អាត និងការសម្លាប់មេរោគមានភាពខុសគ្នាអ្វីខ្លះ?

ការសម្អាត មានន័យថាដកមេរោគចេញពីរាងកាយ (បាក់តេរី និងវីរុស) ភាពកខ្វក់ និងក្តែលចេញពីផ្ទៃនានាដោយប្រើប្រាស់សារធាតុលាងសម្អាតក្តែល និងសូលុយស្យុងទឹក។

ការសម្លាប់មេរោគ មានន័យថាប្រើប្រាស់ជាតិគីមីដើម្បីសម្លាប់មេរោគនៅលើផ្ទៃនានា។ សារធាតុសម្លាប់មេរោគជាធម្មតាត្រូវការតែប្រសិនបើផ្ទៃអាចត្រូវបានធ្វើឱ្យកខ្វក់ដោយមានមេរោគប៉ុណ្ណោះ។

តើគំបន់ណាមួយដែលត្រូវបានសម្អាត និងសម្លាប់មេរោគ និងធ្វើប៉ុន្មានដង?

ផ្ទៃទាំងឡាយណាដែលត្រូវបានប៉ះពាល់ជាញឹកញាប់ ត្រូវបានសម្អាតជាប្រចាំ ដូចជា ដៃទ្វារកាន់បើកបិទ បញ្ជី ទូរសព្ទ, EFTPOS និងគ្រឿងសម្អាតជួយសម្រួល ដូចជាបង្កន់ជាដើម។

ផ្ទៃនានាដែលអាចមើលឃើញភាពកខ្វក់ ឬមានការកំពប់ ត្រូវបានសម្អាត ឱ្យបានលឿនដែលអាចធ្វើទៅបាន។

ការសម្លាប់មេរោគគឺជាការចាំបាច់ ប្រសិនបើមានករណីនៃ COVID-19 ត្រូវបានបញ្ជាក់ ឬមានការសង្ស័យនៅកន្លែងធ្វើការ។ ប្រសិនបើកន្លែងធ្វើការរបស់អ្នកមាន មនុស្សច្រើន ចូលរាល់ថ្ងៃ ក៏ស្នើសុំឱ្យអ្នកសម្លាប់មេរោគជាប្រចាំផងដែរ។

តើត្រូវធ្វើយ៉ាងម៉េចប្រសិនបើមានករណីនៃ COVID-19 នៅក្នុងកន្លែងធ្វើការ របស់ខ្ញុំ?

ប្រសិនបើអ្នកមានករណីនៃ COVID-19 នៅក្នុងកន្លែងធ្វើការ នោះ [អាជ្ញាធរសុខាភិបាលនៅតាមរដ្ឋ ឬដែនដី](#) របស់អ្នកនឹងប្រាប់អ្នកអ្វីខ្លះដែលត្រូវធ្វើ។ សូមធ្វើតាមការណែនាំរបស់ពួកគេ។

កន្លែងធ្វើការរបស់អ្នកនឹងត្រូវការសម្អាត និងសម្លាប់មេរោគឱ្យបានហ្មត់ចត់មុនពេល មនុស្សអាចត្រឡប់ទៅកន្លែងធ្វើការនោះវិញបាន។

ចុះវត្តផ្ទាល់ខ្លួនរបស់បុគ្គលិកធ្វើយ៉ាងដូចម្តេចដែរ?

អ្នកត្រូវប្រាប់បុគ្គលិករបស់អ្នកដើម្បីសម្អាតជាប្រចាំវត្តផ្ទាល់ខ្លួនដែលបានប្រើប្រាស់នៅក្នុង កន្លែងធ្វើការដូចជាកែវ និងទូរសព្ទ ដោយប្រើក្រណាត់ដូតសម្លាប់មេរោគ។

ប្រសិនបើអ្វីៗត្រូវបានលក់អស់ តើខ្ញុំអាចផលិតសារធាតុសម្លាប់មេរោគ ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ខ្ញុំបានទេ?

ស្តុកទុកសារធាតុសម្លាប់មេរោគដែលបានទិញត្រូវទៅតាមស្តង់ដាររបស់រដ្ឋាភិបាល ដូច្នោះអ្នកដឹងថាសារធាតុ សម្លាប់មេរោគទាំងនោះនឹងដំណើរការ។ ទោបិយ៉ាងណាក៏ដោយ អ្នកអាចរៀបចំសូលុយស្យុងសម្លាប់មេរោគបានដោយប្រើប្រាស់សារធាតុធ្វើឱ្យស និងទឹក។

សូមធ្វើឱ្យប្រាកដថាអ្នកកាន់ជាតិគីមីដោយប្រុងប្រយ័ត្នពីព្រោះជាតិគីមីទាំងនោះអាច គ្រោះថ្នាក់។

តើបុគ្គលិករបស់ខ្ញុំគួរពាក់អ្វីដើម្បីសម្អាត?

នៅក្នុងកាលៈទេសៈភាគច្រើន វាមិនចាំបាច់ឱ្យបុគ្គលិកពាក់សម្លៀកបំពាក់ការពារ ដើម្បីសម្អាតកន្លែងធ្វើការរបស់អ្នកទេ។ ជាចំណុចចាប់ផ្តើម៖

- ស្រោមដៃគឺជាលក្ខខណ្ឌតម្រូវជាអប្បបរមា
- ម៉ាស់ពាក់វះកាត់គួរតែត្រូវបានប្រើប្រាស់ ប្រសិនបើការសម្អាតតំបន់មួយ ត្រូវបាន រងប៉ះពាល់ដោយករណី COVID-19 ដែលមានការសង្ស័យ ឬមានការបញ្ជាក់
- មិនតម្រូវឱ្យមានសម្លៀកបំពាក់រលុងវែងៗ និងសម្លៀកបំពាក់ពាក់ហើយបោះចោលទេ
- អ្នកត្រូវការផ្តល់ឧបករណ៍ការពារផ្ទាល់ខ្លួនណាមួយ និងបណ្តុះបណ្តាលបុគ្គលិករបស់អ្នក ស្តីអំពីរបៀបដើម្បីប្រើប្រាស់វាឱ្យមានសុវត្ថិភាព។

តើផលិតផលប្រឆាំងបាក់តេរីនឹងសម្លាប់ COVID-19 បានទេ?

ផលិតផលប្រឆាំងបាក់តេរីត្រូវបានផលិតឡើងដើម្បីសម្លាប់បាក់តេរី។ ទោះបីយ៉ាងណាក៏ដោយ COVID-19 គឺបណ្តាលមកពីវីរុស មិនមែនដោយបាក់តេរីទេ ដូច្នេះផលិតផលប្រឆាំងបាក់តេរី គឺមិនចាំបាច់ទេ។

សម្រាប់ការសម្អាតដៃ សាប៊ូ និងទឹកក្តៅអ៊ុនឡែតធម្មតាគឺមានប្រសិទ្ធភាពហើយ។

ព័ត៌មានបន្ថែម

សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមអំពី COVID-19 និងសុខភាព និងសុវត្ថិភាពនៅកន្លែងធ្វើការ សូមចូលទៅ [គេហទំព័រ របស់ Safe Work Australia](#)។